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  666    Hat-hat-hatvanhat-hatszázhatvanhat, hat villámcsapás.Hat-hat-hatvanhat-hatszázhatvanhat, hatnapos világ.Hat-hat-hatvanhat-hatszázhatvanhat, hatfejű sárkány.Hat-hat-hatvanhat-hatszázhatvanhat, hathúros gitár.REFRÉN:Nincs mese, én kínálok neked egy másik világot.Nincs mese, a valóság ellen kapsz egy sorszámot.Hatszázhatvanhat.Hat-hat-hatvanhat-hatszázhatvanhat, hatfejű sárkány.Hat-hat-hatvanhat-hatszázhatvanhat, hathúros gitár.REFRÉN  *    0:15, Péntek (január 13.), DUNA Televízió    SITKE 2008. - Koncert a kápolnáértPokolgépmagyar koncertfilm, 49 perc, 2008 rendező: Sebők Györgyoperatőr: Ramm László"Meg kell menteni a sitkei kápolnát!" - ez a mondat 22 évvel ezelőtt hangzott el egyösszejövetelen, ahol többek között Balázs Fecó és Vida Ferenc, a Lord együttes alapítója isjelen volt. Így született meg a sitkei rockfesztivál ötlete. A szövetségesek hamar társakrataláltak, neves előadók, együttesek csatlakoztak a kezdeményezéshez a kápolna felújításáért.    *  A BŰN  A hazugság, az árulás, az önbíráskodásA gyűlölet, a bosszúvágy, vagy ha más asszonyt kívánsz.Van, aki gyáva, de gyengét nem kímél És olyan is van, aki nagyon erős, csak a büntetéstől fél. REFRÉN:Ember míg létezik, a bűnnel együtt él.Erős lehetsz, vagy gyenge, a bűn senkit nem kímél.A kevély gőg, a hiúság, a pénzért adott szenvedély,Az erőszak, a kapzsiság, a fénylő hamis pénz.Van, aki meglop és szemedbe nevetÉs olyan is van, aki szépeket mond,neki önként adod pénzedetREFRÉN  *   POKOLGÉP  Dalszövegek és videók  http://www.zeneszoveg.hu/egyuttes/140/pokolgep-dalszovegei.html     +  Pokolgép (együttes) A Wikipédiából, a szabad enciklopédiábólhttp://hu.wikipedia.org/wiki/Pokolgép_(együttes)    *  
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  A HÁBORÚ GYERMEKE  A háború gyermeke parancsra született.Mindig agresszív volt, sosem nevetett.Páncélöklöcskéje labdát sosem fogott.Nem, nem épített, csak lerombolt!A háború gyermeke mesét nem hallgatott.Azt szerette, ahol bárki meghalhatott.Harckocsikkal játszott, örült, ha temetett.Annak vérén hízott, ki éhezett!Nem! Ne ássunk sírokat, Milliókat egy miatt!Soha ne kísértsen már!Nem! Ne ássunk sírokat, Milliókat egy miatt!Ne szülessen több halál!A háború gyermeke úgy volt elégedett,Hogyha maga körül mindent felégetett.Nem szerette senki, a világ rossza volt.Félt tőle élő és a holt!Nem! Ne ássunk sírokat, Milliókat egy miatt!Soha ne kísértsen már!Nem! Ne ássunk sírokat, Milliókat egy miatt!Ne szülessen több halál!...Nem! Ne ássunk sírokat, Milliókat egy miatt!Soha ne kísértsen már!Nem! Ne ássunk sírokat, Milliókat egy miatt!Ne szülessen több halál! *    Ifjak az élvonalbanVeress Márton nem csak a hazai dobosok új generációját erősíti számtalan elismerésével éseredményével, de rögtön egy ismert zenekarban foglalt helyet. A fiatal tehetség egy kellemesbeszélgetés során mesélt az útról, ami sikereihez vezetett és megosztotta velünk jövőbeliterveit. Veress Márton nevét az utóbbi időben a Pokolgéppel egy szövegkörnyezetben hallanilegtöbbször. A mindössze 19 éves fiú nemrégiben ugyanis a legendás zenekar új dobosa lett.Még csak pár éve kezdett el dobolni, de már számos szakmai sikert tudhat magáénak: aRoland 2010-es V-Drum versenyén döntős helyezést ért el, az Artbeat dobverők endorsere,illetve a Remo és a Sabian hazai képviselője lett. Többek között ezekről a sikerekrőlkérdezgettük Marcit.Mesélj kérlek arról, hogy hogyan kerültél be a Pokolgépbe? Milyen érzés ilyen fiatalon tagjalenni egy legendás zenekarnak?Fantasztikus érzés! Az egyik nagyon kedves barátom és zenésztársam, Szebényi Dánielajánlott be a zenekarba. Ő elég sok mindenkit ismer a szakmában, így az új frontemberrel, TóthAttilával is kapcsolatban állt. Amikor folytak a meghallgatások dobos, illetve gitáros posztra,Dani egyből engem ajánlott. Nagy köszönet neki ezért!Melyek voltak az eddigi legemlékezetesebb pillanataid a Pokolgéppel?Rendkívül jó a hangulat a zenekarban. A korkülönbségek ellenére teljesen jól kijövünkegymással. Így a közös utazások mindig emlékezetesek! Úgy érzem, hogy a közönség iselfogad, mint új tagot, negatív kritikát eddig keveset kaptam. Sokan gratulálnak a bulik után, úgyérzem, tetszik a közönségnek, amit csinálok. A legemlékezetesebb pillanatok közémindenképpen az idei közös fellépést sorolnám a Hammerfall együttessel, a pécsiRockmaratont, ahol eddig a legtöbb ember előtt játszhattam, valamint a romániai FélszigetFesztivált.Mi jelentette a legnagyobb kihívást?Talán a bekerülésem után a közel 25 számból álló setlist megtanulása, amire kb. egy hetemvolt. De hála Istennek nem volt vele gond, Zalánnal együtt jól vettük a kanyart az első pár bulin.Most már egész jól összeért a zenekar, úgy érzem. Másik zenekarod, a Poison of Marvel neve az underground rockzenei körökben egyreismerősebben cseng. Mit kell tudni erről a projectedről?A POM volt az első komolyabb zenekarom, már jóval a Pokolgép előtt. 3 éve alakultunk ésdallamos modern metált játszunk, magyar szövegekkel. Eléggé slágeres a zene, annakellenére, hogy metál. A sok énektéma mellett elférnek a hörgős, zúzós dolgok is. Eddig egyEP-nk jelent meg 2009-ben és a hetekben fog megjelenni első nagylemezünk „Mitől félsz?”címmel, amiről néhány számot már publikáltunk is. Belehallgathattok a Facebook oldalunkon,de szinte az összes ilyen jellegű oldalon jelen vagyunk. Jelenleg az Insane, a Grenma és aFish! zenekarok társaságában járjuk az országot. Nemrégiben szponzorokat is sikerült találnod. Mit jelent ez számodra?Nagyon nagy segítség, hogy támogatnak! Szerencsésnek érzem magam, hogy ennyi idősensikerült szponzorokat szereznem! Nagyon sokat köszönhetek az Artbeat cégnek és a Tam-tamDobcentrumnak, akik a fogyóeszközökkel (dobverők, tányérok, bőrök), de minden egyébmással is segítik a karrieremet.Beszéljünk egy picit a kezdetekről. Mikor és hogyan kezdtél el dobolni? Kik azok zenészek,előadók, akik a legnagyobb hatással voltak rád?Egészen kiskoromtól kezdve dobolni szerettem volna. Amikor 4-5 éves koromban a szüleimmegkérdezték, hogy melyik hangszer érdekel, mindig a dobot mondtam. De mivel az nemdallamhangszer, ráadásul hangos és nagy és különben is, ezért általános iskolás korombanzongorázni írattak be. 5 évig jártam édesanyám volt tanárához, de nem igazán szerettemcsinálni. Általános iskola végén tört elő megint az érzés, hogy dobolni kéne. Édesanyámtól kaptam egygyakorló padot és egy pár dobverőt karácsonyra és 2006 tavaszán már a Korompay Pro Drumstúdióban találtam magam, ahol Mátyus Attila kezdett el foglalkozni velem.Másfél évig jártam hozzá, miután Édesapám intézett egy meghallgatást Szendőfi Péternél.A meghallgatás jól sikerült, így Péter felvett a Kodolányi konzi felkészítő sulijába, ami azótasajnos megszűnt. Ott Kovács Norbi lett a tanárom. Közben elkezdtem járni Rékasi Attilához(Subscribe) metálos, 2 lábdobos dolgokat venni, mert a konziban nem éppen erre voltkihegyezve a tanítás. Vettem pár órát ifj. Kaszás Pétertől is, de ő többnyire külföldön turnézik AlDi Meola-val.Miután idén megnyertem a Dobos Magazin Tábor Dobversenyt és részt vettem a II. DobosMagazin Táborban, személyesen is megismerkedtem Martonosi Gyuri bácsival, aki mondta,hogy szívesen látna párszor egy kis „terelgetésre”.Jelenleg rendszeresen járok Szendőfi Petihez és Rékasi Attihoz és havonta-kéthavontaMartonosi Gyuri bácsihoz.Legnagyobb kedvenceim közé tartozik Mike Portnoy, John Bonham, Tony Royster Jr., MattGreiner, Cobus Potgieter, Joey Jordison, Steve Gadd, Steve Smith, Dave Weckl, Glenn Kotche,Szendőfi Péter, Borlai Gergő és Banai Szilárd.Szerencsémre a szüleim teljes mértékben támogatnak, nagyon nagy köszönet nekik ezért!A zenélést tudod egyeztetni a tanulással, barátokkal? Jut időd másra is?Hála Istennek a gimnáziumi tanáraim és az osztályfőnököm tolerálták a zenélésemet, így ebbőlszerencsére sosem volt probléma. Ebben az évben érettségiztem, remekül sikerült a zenélés mellett is. Felvételt nyertem az IBS(Nemzetközi Üzleti Főiskola) Arts Management szakára. Barátaimra mindig tudok időt szakítani, szeretek eljárni gördeszkázni, bulizni, moziba, stb.Mik a terveid a jövőre nézve? Mi a legnagyobb álmod, amit szeretnél megvalósítani?Tanulni szeretnék, tapasztalatokat gyűjteni, fejleszteni magam és sokat zenélni. Kaptam egyösztöndíjat a new york-i Drummers Collective Institute-ba, egy 10 hetes kurzusra. Szeretnékegyre ismertebbé és elismertebbé válni és inspirálni a társaimat, mert engem is az visz előre,ha inspirál valaki/valami.Köszönjük szépen, sok sikert kívánunk a jövőben is!(2011. október)Szerző: Berkes Mártonhttp://www.ritmusdepo.hu/cikk.php?id=1770&fb_source=message  *  A DAL ÉRTED ÉL   "1989-ben Magyarországon 5800-an lettek öngyilkosokEbből 2000 a fiatalkorú, ezzel világelsők vagyunk"Miért akarod, hogy anyád sírjon gonosz bűnödértBocsánat nincs arra amit elkövetnélLépj vissza súlyos a tét, egy égő tűzben hamvadsz elElkárhozol ha életednek véget vetsz önkezeddel.Ez a dal most érted él, fohász a lelkedértMúljon végleg el a véres reményEz a dal most érted él, fohász a lelkedértMúljon végleg el a véres reménySegítek, hogy megtaláld merre indulj elAz élet és a halál útját nem ismered felLépj vissza súlyos a tét, egy égő tűzben hamvadsz elElkárhozol ha életednek véget vetsz, önkezeddelEz a dal most érted él, fohász a lelkedértMúljon végleg el a véres reményEz a dal most érted él, fohász a lelkedértMúljon végleg el a véres reményEz a dal most érted él, fohász a lelkedértMúljon végleg el a véres reményEz a dal most érted él, fohász a lelkedértMúljon végleg el a véres remény  
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